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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 58 

от 20.05.2015 г. 
 

Днес, 20.05.2015 година от 16:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Радка Желева, Петър Иванов, Живка Великова, Тюркян Мехмед и 

Йорданка Количкова. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Стефка Жекова – секретар на общината, кметове на кметства и кметски 

наместничества от общината. 

Гости: Лъчезар Данков – гражданин. 
 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо 

Донева, уважаеми г-н Данков, уважаеми кметове на кметства и кметски 

наместници от общината, добър ден и добре дошли на днешното заседание на ОбС 

Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват всички общински съветници-11/ и ОбС може да взема законни 

решения. Откривам днешното 58 заседание на ОбС гр. Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 7/11.05.2015 г. съм 

свикала днешното заседание на Общински съвет Алфатар. Имате проекта на 

дневния ред и материалите за днешното заседание. 
 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви проекта на дневен ред : 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно Анализ на ситуацията и оценка на потребностите в 

Община Алфатар във връзка с разработване на Областна стратегия за развитие на 

социалните услуги в област Силистра 2016-2020. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно определяне на НУ „Отец Паисий” с. Алеково за 

защитено училище на учебната 2015/2016 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху имот публична общинска собственост за извършване на ученическо столово 

хранене, домашен социален патронаж и социална трапезария. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
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Който е съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен ред 

за днешното заседание, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

 

На основание чл.21 , ал.1 и ал.2 от ЗМСМА,Общински съвет взе следното : 
 

 

РЕШЕНИЕ № 486 
 

ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно Анализ на ситуацията и оценка на потребностите 

в Община Алфатар във връзка с разработване на Областна стратегия за развитие на 

социалните услуги в област Силистра 2016-2020. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно определяне на НУ „Отец Паисий” с. Алеково за 

защитено училище на учебната 2015/2016 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху имот публична общинска собственост за извършване на ученическо столово 

хранене, домашен социален патронаж и социална трапезария. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

ПРИЕМА СЕ. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно Анализ на ситуацията и 

оценка на потребностите в Община Алфатар във връзка с разработване на 

Областна стратегия за развитие на социалните услуги в област Силистра 2016-

2020. 

Давам думата на г-жа Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, 

социални дейности, трудова заетост….” за становище на комисията. 

Живка Великова: На заседание на ПК „Социални дейности” беше разгледан 

анализа. Не възникнаха други въпроси освен допълнението от г-жа Желева - на 

страница 20: да се добавят и останалите улици, където е изградена канализация. Те 

не са 3 улици, а 7: ул. Христо Ботев, ул. Йордан Петров, ул. Дочо Михайлов, ул. 

Добруджа, ул. Георги Бенковски, ул. Димитър Дончев и ул.Албена. Становището 

на комисия „Социални дейности” е приема анализа на ситуацията и оценка на 

потребностите в Община Алфатар във връзка с разработване на Областна стратегия 

за развитие на социалните услуги в област Силистра 2016-2020 с направеното 

допълнение на стр. 20. 

Златка Питакова: Други колеги? 

Радка Желева: На заседание на ПК направих предложение за допълване на 

анализа на страница 20: да се добавят и останалите улици, където е изградена 

канализация. Те не са 3 улици, а 7: ул. Христо Ботев, ул. Йордан Петров, ул. Дочо 
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Михайлов, ул. Добруджа, ул. Георги Бенковски, ул. Димитър Дончев и ул.Албена. 

По същите улици е изградена и водопроводна мрежа. Също така да се добави, че е 

подменен главен централен водопровод, свързващ помпена станция и водонапорна 

кула. 

Стефка Жекова: Промените са извършени, съгласни сме с тях и анализа ще 

се допълни. 

Радка Желева: Благодаря, за това, че взехте в предвид предложението ми за 

допълнение на анализа. Аз съм работила по този проект и имам повече 

информация. Анализа на ситуацията и оценка на потребностите в Община Алфатар 

ще бъде разглеждан не само от нас и трябва да покаже реалното състояние на 

комуникациите в общината и затова е добре да бъде актуален. Имаме много голям 

дял за възстановената ВиК мрежа на територията на цялата община. През годините 

направихме в с. Бистра, правихме в с. Алеково, свързахме помпената гр. Алфатар 

със с. Цар Асен и главния водопровод в гр. Алфатар, който спря течовете. Мисля, 

че общината е добре в това отношение. Като гледах анализа се замислих в 

демографската картина в община Алфатар и мисля, че тази стратегия ще ни бъде 

полезна във много направления, може да бъде ползвана при анализите, който се 

изискват при кандидатстване с проекти. Лошото е, че населението застарява, 

децата намаляват. Мисля, че анализа ще бъде много полезен за всички. 

Златка Питакова:Други желаещи ? 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е приема така предложението решение от общинска администрация 

да стане решение на днешното заседание.  

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: ПК „Бюджет и финанси” разгледа обстойно 

докладната записка и становището на комисията е да бъде приет анализа на 

ситуацията и оценка на потребностите в Община Алфатар във връзка с 

разработване на Областна стратегия за развитие на социалните услуги в област 

Силистра 2016-2020. 

Росица Иванова – председател  на  ПК  “Образование,  култура,  спорт, 

туризъм, вероизповедание”:  Становището  на  комисията  по „Образование и 

култура” е: Приема Анализ на ситуацията и оценка на потребностите в Община 

Алфатар  във  връзка  с  разработване  на   Областна  стратегия  за  развитие  на  

социалните услуги в област Силистра 2016-2020. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, във връзка с чл.36 а, ал.3 от 

Правилника за прилагане на Закона за социалното подпомагане, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 487 
 

1. Приема Анализ на ситуацията и оценка на потребностите в Община Алфатар 

във връзка с разработване на Областна стратегия за развитие на социалните услуги в 

област Силистра 2016-2020. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 
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Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно Определяне на НУ „Отец 

Паисий” за защитено училище за учебната 2015/2016 година. 

Давам думата на г-жа Росица Иванова – председател на ПК“Образование, 

култура, спорт, туризъм, вероизповедание за становище на комисията. 

Росица Иванова: По този въпрос е изговорено много. На заседание на ПК 

всички единодушно решихме да приемем предложението на общинска 

администрация. Становището на комисията по „Образование и култура” е да се 

приеме докладната записка в този вид. С пожелания за успех. 

Златка Питакова: Други колеги? 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, 

пътна и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията 

„Общинска собственост...” е приема така предложението решение от общинска 

администрация да стане решение на днешното заседание. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: ПК „Бюджет и финанси” разгледа обстойно 

докладната записка и становището на комисията е да бъде стартирана процедурата 

по утвърждаване на НУ „Отец Паисий” за защитено училище за учебната 

2015/2016 година. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема докладната записка в този вид. 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение : 
 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.5 от Постановление №212 на МС от 02.09.2008 г. за 

приемане на критерии за определяне на защитените училища в Република България 

и на условия и ред за тяхното допълнително финансиране (обн.ДВ 

бр.80/12.09.2008г.), предлагам Общински Алфатар съвет да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 488 
 

1. Определя НУ „Отец Паисий” с. Алеково за защитено училище, в което се 

обучават ученици от І до ІV клас от с. Алеково и с. Бистра; 

2. Възлага  на  кмета на община  Алфатар да уведоми  РИО  гр. Силистра за 

даване на становище. 

3. Възлага на кмета на общината в срок до 20 юни 2015 г. да внесе в МОН 

мотивирано предложение за включване на НУ „Отец Паисий” с. Алеково в списъка 

на защитените училища на територията на Община Алфатар. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
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Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Юлиян Драгнев – директор на НУ „Отец Паисий” с. Алеково: Благодаря 

на всички общински съветници за взетото решение. По този начин училището няма 

да бъде в тежест на общината. И дано резултатите да бъдат по-позитивни. 

Златка Питакова: Благодаря Ви г-н Драгнев, преминаваме към трета точка от 

дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно Учредяване на безвъзмездно 

право на ползване върху имот публична общинска собственост за извършване на 

ученическо столово хранене, домашен социален патронаж и социална  трапезария. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. На заседание на ПК 

разгледахме докладната записка. Становището на комисията „Общинска 

собственост...” по т.1 от решението е дава съгласие за учредяване безвъзмездно 

право на управление на ЕТ „Лъчезар Данков” лицензиран доставчик на социални 

услуги на територията на община Алфатар, за извършване на ученическо столово 

хранене, обществена трапезария и домашен социален патронаж. 

Възникна дебат относно т.2 от решението срока за предоставяне. Мислим, че 

10 г. е доста дълъг период. На заседание на ПК се коментира , че договорът за 

извършване на ученическо столово хранене, обществена трапезария и домашен 

социален патронаж на г-н Данков приключва на 31.12.2016г. Нашето 

предложение е имотът да се предостави до приключване на този договор. 

Проблем ли ще е, ако учреденото право на управление се отдаде за срок до 

31.12.2016 г., г-н Данков? 

Лъчезар Данков : Не, не е никакъв проблем. Само искам да спомена, че ако 

се преобразува от ученически стол в домашен социален патронаж може да се 

кандидатства по проект и за ремонтни дейности на училищния стол. Само, че 

едно от условията е да има подписан три годишен договор. 

Радка Желева: Аз искам да направя предложение (за срок от 5 години.), 

точно заради възможностите за кандидатстване по проекти. Един по-дългосрочен 

договор, за да има възможност г-н Данков да търси финансиране, да разработва 

проекти за кандидатстване и т.н. За съжаление преди години не можахме да 

направим ремонт на този корпус от сградата на училището. Аз мисля, че няма да е 

грешно да се даде за по-дълъг срок от края на следващата година, ако се мисли 

перспективно. Голяма част от ремонта в ученическия стол е направен от г-н 

Данков. 

Марин Пейчинов: Освен това възникна въпрос относно храненето на децата 

през студените дни. Какво ще кажете, защо децата се хранят на студено? 
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Лъчезар Данков: Там не може да се отоплява. Понеже инсталацията е стара 

и има навсякъде течове, тръбите на парното са отрязани. Мислех да купя един 

голям климатик, но докато не се подмени дограмата, ефект няма да има, само 

разход на ел. енергия. Основния теч е в кухненския блок. 30% от ВиК 

инсталацията е сменена, също и плочките във самите боксове. 

Нели Маринова: При положение, че е отдадено помещението, общината 

може ли да кандидатства по проекти? 

Йорданка Узунска: Да, може да кандидатства за саниране на целия корпус? 

Росица Иванова: А Вие г-н Данков какъв срок предлагате? 

Лъчезар Данков: Нека срокът да бъде до приключване на договора за 

извършване на ученическо столово хранене, обществена трапезария и домашен 

социален патронаж – 31.12.2016 г. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Колеги , имаме две предложения за 

гласуване .Първо зачитам предложението за решение на общинска администрация 

по докладната записка . 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 12, ал. 1 от Закона за общинската собственост, чл. 20 от 

Наредбата за реда придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи 

общинска собственост, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 489 
 

1. Дава съгласие за учредяване безвъзмездно право на управление на ЕТ 

„Лъчезар Данков” лицензиран доставчик на социални услуги на територията на 

община Алфатар, за извършване на ученическо столово хранене, обществена 

трапезария и домашен социален патронаж, върху следния имот публична общинска 

собственост – Ученически стол със ЗП от 550 кв.м., в едно с движимото 

имущество, намиращ се в ОУ „Христо Ботев”, гр. Алфатар, ул. ”Христо Ботев” №2, 

част от сградата с идентификатор 00415.501.647.2, която е разположена в поземлен 

имот с идентификатор № 00415.501.647, АОС(п) с №295 от 26.04.2011г., вписан в 

Службата по вписванията гр.Силистра на 27.04.2011г., с вх. рег. № 2982,том VIIІ, 

стр.21, дело №1406. 

2. Учредява безвъзмездно право на управление  за срок от 10 години. 

3. Възлага на Кмета на Община Алфатар, съобразно горното решение да 

издаде Заповед, сключи договор и предаде имота. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 0; „против” – 11; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова против Нели Маринова против 

Живка Великова против Петър Иванов против 

Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Радка Желева против 

Росица Иванова против Тюркян Мехмед против 

Йорданка Количкова против   
 

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Предлагам да гласуваме предложението на г-жа Желева по 

т. 2 - за срок от 5 години.: 
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РЕШЕНИЕ № 490 
 

1. Дава съгласие за учредяване безвъзмездно право на управление на ЕТ 

„Лъчезар Данков” лицензиран доставчик на социални услуги на територията на 

община Алфатар, за извършване на ученическо столово хранене, обществена 

трапезария и домашен социален патронаж, върху следния имот публична общинска 

собственост – Ученически стол със ЗП от 550 кв.м., в едно с движимото 

имущество, намиращ се в ОУ „Христо Ботев”, гр. Алфатар, ул. ”Христо Ботев” №2, 

част от сградата с идентификатор 00415.501.647.2, която е разположена в поземлен 

имот с идентификатор № 00415.501.647, АОС(п) с №295 от 26.04.2011г., вписан в 

Службата по вписванията гр.Силистра на 27.04.2011г., с вх. рег. № 2982,том VIIІ, 

стр.21, дело №1406. 

2. Учредява безвъзмездно право на управление за срок от 5 години. 

3. Възлага на Кмета на Община Алфатар, съобразно горното решение да 

издаде Заповед, сключи договор и предаде имота. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 5; „против” – 2; „въздържали се” – 4. 
 

Златка Питакова въздържала се Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова въздържала се  Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова въздържала се 
  

 

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Предлагам да гласуваме предложението на г-н Пейчинов 

по т. 2 – за срок до 31.12.2016г.: 

РЕШЕНИЕ № 491 
 

1. Дава съгласие за учредяване безвъзмездно право на управление на ЕТ 

„Лъчезар Данков” лицензиран доставчик на социални услуги на територията на 

община Алфатар, за извършване на ученическо столово хранене, обществена 

трапезария и домашен социален патронаж, върху следния имот публична общинска 

собственост – Ученически стол със ЗП от 550 кв.м., в едно с движимото 

имущество, намиращ се в ОУ „Христо Ботев”, гр. Алфатар, ул. ”Христо Ботев” №2, 

част от сградата с идентификатор 00415.501.647.2, която е разположена в поземлен 

имот с идентификатор № 00415.501.647, АОС(п) с №295 от 26.04.2011г., вписан в 

Службата по вписванията гр.Силистра на 27.04.2011г., с вх. рег. № 2982,том VIIІ, 

стр.21, дело №1406. 

2. Учредява безвъзмездно право на управление за срок до 31.12.2015 г. 

3. Възлага на Кмета на Община Алфатар, съобразно горното решение да 

издаде Заповед, сключи договор и предаде имота. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 6; „против” – 0; „въздържали се” – 5. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова въздържала се 

Живка Великова за Петър Иванов въздържал се 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева въздържала се 
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Росица Иванова въздържала се Тюркян Мехмед въздържала се 

Йорданка Количкова за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Имаме молба от Даниела Стоянова Петрова и Петър 

Красимиров Петров относно това, че и двамата са безработни и немогат да си 

намерят работа. Имат две деца и молят за поне един от тях да се намери работа. 
 

Пристигна и един зов за помощ от Койчо Илиев Койчев относно нужда от 

средства (2000 лв.) за операция в гр. Варна. 
 

Искам да Ви уведомя, че на 21.05.2015 г. от 14:00 часа в ритуалната зала към 

Общинска  администрация  Алфатар,  ще  се  проведе  изнесен  приемен  ден  на 

Областния управител на Област Силистра в община Алфатар. От 15:00 ч. в същата 

зала ще се проведе среща на тема  „Институциите в полза на малкия  и  среден  

бизнес” (за земеделски производители,  млекопроизводители, месопроизводители, 

зърнопроизводители,  животновъди).  На  събитието под  патронажа  на  г-н  Бонев 

ще  участват  още г-н  Себахатин  Халид – директор на  Областна  дирекция  по  

безопасност на храните, г-жа Христина Николова – директор на Областна дирекция 

- Силистра към Държавен фонд „Земеделие” и г-н Георги Иванов – директор на 

Областна дирекция „Земеделие” - Силистра. Колеги, заповядайте! Колеги, имате ли 

въпроси и др.? 

Нели Маринова: Искам да поканя всички общински съветници по случай 

рождения ден на дома за стари хора (10 години) на 22.04.2015 г. Ще се радваме да 

присъствате на нашия юбилей. Г-жо Питакова , всички общински съветници , 

предлагаме да организирате работна среща с колеги от съседни общини. 

Стефка Жекова: Искам да Ви поканя днес от 17:30 часа в ритуалната зала 

към  Общинска  администрация  Алфатар  на  среща  с  Мариана  Стоянова  и  

представянето на стихосбирката й „Завръщане в Алфатар”. 
 

Благодаря Ви колеги! 
 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 17.00 часа. 

 

             ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


